
Una comissi� avaluar� si �s idoni comprar el fons Torroella

tot i l«oposici� de CiU

Es crear� a petici� del PSC i el PP gr�cies al supor t de la CUP, que ho veu

com una aposta per la transpar�ncia

Carles Puigdemont i Pia Bosch conversen just abans

de comen�ar el ple.

GIRONA | TAPI CARRERAS

CiU no volia. Per� l'Ajuntament de Girona tindr� una comissi�

informativa especial per valorar la possibilitat i la idone�tat

d'adquirir la colálecci� d'ar t de Rafael i Maria Teresa Santos

Torroella. L'opci� de crear aquesta comissi� la van por tar al ple

municipal els grups del PSC i del PP que van tenir el supor t tamb�,

en la votaci� de la CUP. El seu por taveu, Jordi Navarro, va incidir en

el fet que no estaven a favor de la compra per� s� de la

transpar�ncia. Iniciativa es va abstenir per no posar pals a les rodes a la comissi� per� deixant clar que mai

donarien supor t a la compra d'aquesta colálecci� d'ar t contemporani per 3,9 milions d'euros. Aix�, Joan Ol�riz

(ICV-EUiA) va q�estionar que calgui aquesta comisis� dient que "cal dedicar el temps a causes que s'ho

mereixen". En el b�ndol del rebuig a la comissi�, CiU nom�s va obtenir el supor t del regidor no adscrit, Carles

Palomares.

La por taveu del grup municipal del PSC, Pia Bosch, havia demanat el vot a totes les formacions a la creaci�

d'aquesta comissi� assenyalant que "era dif�cil" que alg� es ?pogu�s negar a tenir "m�s informaci�" sobre la

possible compra i sobre el fons d'ar t. Pel PP, Concepci� Veray, tamb� va avalar la necessitat d'obtenir m�s

dades abans de gastar els diners i va lamentar que el govern no t� cap "projecte" i nom�s pensa a "comprar per

comprar". En aquest sentit, va demanar un pla estrat�gic de turisme cultural.

La resposta de l'alcalde

Mentrestant, l'alcalde de Girona, Carles Puigdemont, va voler recordar que en el passat altres q�estions

impor tants per la ciutat, com el Museu del Cinema i l'adquisici� de la colálecci� Tom�s Mallol, el museu dels

Jueus o la rehabilitaci� de les cases de l'Onyar no s'havia creat cap comissi� informativa especial. El batlle

tamb� va q�estionar que amb un mes i mig es pugui realment iniciar aquesta comissi� i acabar amb una

conclusi�.

Puigdemont tamb� va lamentar que molts grups municipals parlessin durant les eleccions de les possibilitats que

oferiria recuperar la Casa Pastors (l'antiga seu de l'Audi�ncia, on s'ubicaria la colálecci�) i que ara posen en

q�esti� tot el proc�s o que demanaven tirar endavant el B�lit del carrer Emili Grahit amb el cost que suposava.

L'alcalde va af irmar que l'edif ici i la colálecci� serien un actiu per la ciutat. I en aquest sentit, va dir que Girona ara

mateix �s refer�ncia a l'Euroregi� en temes com el teatre, el patrimoni, la m�sica i la gastronomia i que l'ar t

contemporani es podia posar al mateix nivell.
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